
Ridala Põhikooli hoolekogu koosoleku 

PROTOKOLL nr 1 

14.november 2024.a 

 

Koosoleku toimumise koht: Ridala Põhikool 

Koosoleku algus- ja lõpuaeg:  18.00 – 19.50 

Osalesid: Kersti Arov, Klaarika Hõimra, Ülle Kahem, Katre Kalamees, Anu Maasing-

Kungla, Maarja Magnus, Jaanika Miller, Liis Märtens, Merily Sein, Evelyn Targamaa 

Kutsututena olid koosolekul eelmise hoolekogu koosseisu esimees Laura Siht (esimeses osas) 

ja direktor Milve Viigand. 

Puudusid: Vendo Jugapuu, Piret Hill 

Protokollija: Liis Märtens 

 

PÄEVAKORD: 

1. Tutvumine hoolekogu liikmetega. Ütleme aitäh eelmise hoolekogu koosseisu 

esimehele. 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine. 

3. Lühiülevaade 2024/2025.a õpilaste arvust, õpilaste liikumisest, uutest õpetajatest, 

õpetajate tasemeõppes õppimisest, ujumistundidest, projektist „Sport Koolis“ jne. 

4. Ridala Põhikooli lasteaia kodukorra kinnitamine. 

5. Lasteaia toidupäeva maksumuse kehtestamine alates 01.01.2025.a. 

6. Arvamuse avaldamine Ridala Põhikooli SISEHINDAMISE KORRA kohta. 

7. Kooli sisehindamisaruanne 2021/2022 – 2023/2024.  

8. Jooksvad küsimused. 

ARUTELU 

1. Tutvumine hoolekogu liikmetega. Ütleme aitäh eelmise hoolekogu koosseisu 

esimehele. 

• Direktor Milve Viigand ütles aitäh hoolekogu eelmise koosseisu esimehele Laura 

Sihile ja tänas teda meeldiva koostöö eest. 

• Hoolekogu uue koosseisu liikmed tutvustasid end. 

 

2. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine. 

Hoolekogu liikmed valisid arutelu käigus enda seast välja hoolekogu esimehe ja aseesimehe.  

Hoolekogu esimeheks oli nõus olema Liis Märtens, aseesimeheks Maarja Magnus. 

Hoolekogu esimees Liis Märtens oli nõus täitma ka sekretäri kohustusi.  

Otsustati: 

o Kinnitada Ridala Põhikooli hoolekogu esimeheks ja sekretäriks Liis Märtens, 

aseesimeheks Maarja Magnus. 



Alus: Riigi üldhariduskooli hoolekogu moodustamise kord ja töökord, § 5. Hoolekogu 

juhtimine ja töö korraldamine lg 1, mille kohaselt hoolekogu valib enda hulgast esimehe, 

aseesimehe ja sekretäri/protokollija. 

3. Lühiülevaade 2024/2025.a õpilaste arvust, õpilaste liikumisest, uutest õpetajatest, 

õpetajate tasemeõppes õppimisest, ujumistundidest, projektist „Sport Koolis“ 

jne. 

• Direktor M.Viigand andis hoolekogu liikmetele lühiülevaate hetkeseisust koolis. 

Otsustati: 

o Võtta direktori poolt edastatud info teadmiseks.                                                                

                                                                             

4. Ridala Põhikooli lasteaia kodukorra kinnitamine. 

• Direktor Milve Viigand saatis hoolekogu liikmetel 12. novembril 2024.a 

Ridala Põhikooli lasteaia kodukorra tutvumiseks. 

• Koos vaadati läbi veel uued punktid 3.6 ja 3.9. 

3.6. Kui lapsevanem jääb lapsega lasteaeda või selle territooriumile mängima või lasteaia 

õpetajaga/töötajaga/teise lapsevanemaga vestlema, vastutab lapse eest lapsevanem.                   

3.9. Toidukulu arvutamisel jäetakse arvesse võtmata need päevad ja toidukorrad, kui laps 

puudub lasteaiast  kindlal nädalapäeval või toidukorral ja vanem teavitab kirjalikult  lasteaeda 

eKoolis sõnumiga sellest vähemalt 7 kalendripäeva ette. 

Hoolekogu liikmed leidsid, et see on loomulik, et kui ema on lapse juba võtnud lasteaiast, et 

koju minna, siis ka ise vastutab. 

Otsustati:  

o Kinnitada Ridala Põhikooli lasteaia kodukord, mis on lastele, vanematele ja lasteaia 

töötajatele kohustuslik täitmiseks. 

o Avaldada lasteaia Kodukord kodulehel ning paberkandjal panna Kodukord välja 

lasteaia õpetajate tuppa. 

Alus: Koolieelse lasteasutuse seadus, § 9 Kodukord, punkt 1, mille kohaselt lasteasutuse 

kodukorra koostab direktor ja esitab selle kinnitamiseks hoolekogule. Kodukord on lastele, 

vanematele ja lasteasutuse töötajatele täitmiseks kohustuslik. 

5. Lasteaia toidupäeva maksumuse kehtestamine alates 01.01.2025.a. 

Direktor Milve Viigand tegi ettepaneku tõsta lasteaia toidupäeva maksumus 2,00 eurole. 

Toidukulu suuruse otsustamisel arvestatakse asjaoluga, et see peab sisaldama toiduainete 

maksumuse täies ulatuses ning üks toiduports peab vastama kaalult ja toiteväärtuselt 

kehtivatele normidele.  

Lasteaia toidupäeva maksumust tõstsime alates 01.04.2024.a (1,80 €) – Hoolekogu prot nr 4; 

14.03.2024. 

Oleme koos kooli vanemkokaga kalkuleerinud ja leidsime, et lasteaialapse päevane toiduraha 

peaks olema 2,00 €, et katta kõik kulutused. Sellisel juhul jaguks toiduraha päevastele 

söögikordadele järgmiselt: 

- hommikusöök   30%  -   0,60 € 



- lõunasöök         50%  -   1,00 € 

- oode                  20%  -   0,40 € 

K.Hõimra ja L. Märtens andsid teada, et linnalasteaedades on lasteaia toidupäeva maksumus 

juba varasemalt 2,00 €. 

Otsustati: 

o Kehtestada Ridala Põhikooli lasteaia toidupäeva maksumuseks alates 01.01.2025.a                     

2,00 €. 

o Direktor teavitab lapsevanemaid uuest toidupäeva maksumusest eKooli kaudu 

vähemalt 1 kalendrikuu ette, st hiljemalt 1. detsembril. 

Alus: Koolieelse lasteasutuse seadus, § 24. Hoolekogu, punkt 3 lg 5, mille kohaselt 

hoolekogu otsustab lapse toidukulu päevamaksumuse. 

6. Arvamuse avaldamine Ridala Põhikooli SISEHINDAMISE KORRA kohta. 

M.Viigand saatis hoolekogu liikmetele tutvumiseks Ridala Põhikooli 

SISEHINDAMISE KORRA.  

Hoolekogu liikmed olid sisehindamise korraga tutvunud ning olid nõus, et direktor 

võib sisehindamise korra kehtestada. 

Otsustati: 

o Kiita heaks direktori poolt esitatud Ridala Põhikooli SISEHINDAMISE KORD.  

o Direktor võib oma käskkirjaga sisehindamise korra kehtestada. 

 

7. Kooli sisehindamisaruanne 2021/2022 – 2023/2024.  

M.Viigand tutvustas hoolekogu  liikmetele kooli ja lasteaia 2021/2022 – 2023/2024 

sisehindamisaruannet ( lühikirjeldus, eripära teemal, õppe- ja kasvatusprotsessi 

analüüs). Töö kooli ja lasteaia sisehindamisega jätkub. 

 

8. Jooksvad küsimused. 

 

Esitati küsimus, et kas selle õppeaasta II poolaastal on ka suuremaid üritusi tulemas. 

M.Viigand vastas, et õpilasesindus on soovinud diskot ja lepiti kokku, et novembris 

on PLAYBACK, detsembris jõulukontsert koos DO-RE-MI laulustuudioga Haapsalu 

Toomkirikus ning erinevad koolisisesed jõuluüritused. Disko tuleb jaanuaris. 

L.Märtens küsis, kuidas on koolis hetkel olukord veipimisega. 

K.Arov ja M.Viigand vastasid, et hetkel on rahulik. Õpetajad ei ole märganud. 

M.Magnus küsis, et mille jaoks õpilased koguvad praegu „Unistuste fonfi“ raha. 

M.Viigand vastas, et raha kogutakse madalseiklusraja jaoks. Kui õnnestub 

madalseiklusrada saada „Kaasava hariduse“ projekti raames, siis õpilasesindus 

koostöös õpilastega teeb uue valiku. Raha hetkel ootab. 

 

 

 

 


